
SAK 9 

Vegen vidare 

I 2016 har laget diskutert forretningsdrifta, mellom anna på lagsmøte 15.november.  

Grunnlaga for diskusjonane er oftast svært generelle, då ein manglar relevant informasjon.  

Det er viktig at ein god diskusjon er tufta på aktuelle vurderingar av økonomiske, juridiske og 

ideelle faktorar.   

Årsmøte ber Fonds- og eigedomsstyret kartlegge forvaltninga av verdiar i laget, inkludert 

lagsbruk.  


